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Geachte leden van de raad, 

Op 15 januari jl. heeft u kennis genomen tijdens het sprekersplein van de inbreng van de heer 
Soentjes over de aanpak huiselijk geweld en kindermishandeling. U heeft verzocht hier vanuit het 
college op te reageren 

Bijgaand ontvangt u de gevraagde reactie. 

Hoogachtend, 
Burgemeester en weth 
de secreta ·s 

postadres Postbus 3434 
postcode 5902 RK Venlo 
bezoekadres Hanzeplaats 1 Venlo 
telefoon 14 077 

telefax +31 77 3596766 
internet www.venlo.nl 
bank NL33BNGH0285008749 



venlo 
Notitie PARTICIPATIE EN INDIVIDUELE 

ONTPLOOIING 

aan 

e.c. 

Gemeenteraad gemeente Venlo 

College Burgemeester en Wethouders 

onderwerp Reactie n.a. v. inspreker de heer Soentjes 15-01- 
2020 

ons kenmerk 
team RGPIOT 
steller M Benthem 

doorkiesnummer +31 611310475 
e-mail m.benthem@venlo.nl 
datum 23 januari 2020 

Op 15 januari heeft de heer Soentjes tijdens het sprekersplein aandacht gevraagd voor 
zaken die in de aanpak huiselijk geweld en kindermishandeling volgens hem nog niet goed 
gaan. Het college wil beginnen om te benadrukken dat wij inbreng, vanuit het werkveld 
belangrijk vinden. Alleen door betrokkenheid vanuit het werkveld kunnen wij gezamenlijk 
vorm en inhoud geven aan een optimale aanpak van huiselijk geweld en kindermishandeling. 

Het college vindt het verder belangrijk om te benadrukken dat wij ons maximaal inzetten om 
de veiligheid van inwoners die te maken hebben met huiselijk geweld en kindermishandeling 
te waarborgen. Dit vraag om continue aandacht en aanscherping van beleid. Een aantal 
verbeterpunten zijn inmiddels in gang gezet, maar dit blijft een continue proces. Kinderen en 
volwassenen die te maken hebben met onveiligheid verdienen onze constante aandacht. 

Vanaf 2015 zijn wij continu bezig om de veiligheidsketen en de aanpak huiselijk geweld en 
kindermishandeling te verbeteren, waarbij wij adviezen vanuit het werkveld, inspectie en 
evaluaties hebben gebruikt. Hierbij zijn verbeteringen doorgevoerd in de werkwijze van Veilig 
Thuis, sociaal wijkteam en instrumenten als de verwijsindex risico-jongeren en de meldcode 
huiselijk geweld. Eén van de rapporten die belangrijke inbreng heeft gegeven voor de 
verbeteringen die zijn doorgevoerd, of de komende periode verder worden vormgegeven, 
zijn de aanbevelingen van het Toezicht Sociaal Domein welke komen uit de rapportage het 
lokale netwerk na Veilig Thuis. Wij herkennen ons dan ook niet in het beeld dat wij de 
uitkomsten van het inspectieonderzoek zouden hebben gebagatelliseerd en lichten dat 
hieronder verder toe. 

Om opvolging te geven aan de uitkomsten van de genoemde rapportage loopt er momenteel 
een uitgebreid proces om met betrokken ketenpartners te komen tot een doorontwikkeling 
van de aanpak van huiselijk geweld en kindermishandeling. Voor dit proces is gekozen, 
omdat deze doorontwikkeling vraagt om nauwe samenwerking en duidelijke afspraken over 
processen en verantwoordelijkheden die vervolgens duurzaam geïmplementeerd dienen te 
worden. Bij de inrichting en keuze voor dit proces is gebruik gemaakt van adviezen uit het 
kwaliteitskader werken aan Veiligheid voor lokale teams en gemeenten (Vereniging 
Nederlandse Gemeenten 2019). 

Onderdeel van dit proces is de inrichting van een leertafel, zodat gezamenlijk met 
ketenpartners gewerkt kan worden aan de noodzakelijke verbeteringen. Deze leertafel is 
recent gestart en vraagt betrokkenheid vanuit ketenpartners. In deze fase is het belangrijk 
dat ervaringen over de leertafel, zoals deze door de heer Soentjes zijn gedeeld met de 
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andere deelnemers van de leertafel, worden besproken. In de ogen van het college zouden 
deze signalen dan ook daar besproken moeten worden. 
Vervolgens moeten deze ervaringen waar nodig leiden tot passende verbeteringen aan het 
proces of de inrichting van de leertafel. Als er bijvoorbeeld belangrijke ketenpartners 
ontbreken kunnen deze op korte termijn alsnog worden betrokken bij de leertafel. Binnen het 
proces is hier ruimte voor en staan wij open voor verbetersuggesties Wij gaan niet 
individueel het gesprek aan met de denktank omdat deze alleen een zelfbenoemde status 
heeft maar vragen alle relevante en betrokken ketenpartners mee te denken en mee te 
participeren in de leertafel. Hiertoe hebben wij bijvoorbeeld een afvaardiging van de 
organisaties waar de leden van de denktank werkzaam zijn of waren uitgenodigd. 

In de inbreng van de heer Soentjes wordt verder aangegeven dat kostenbesparing de 
belangrijkste drijfveer lijkt te zijn van veel ontwikkelingen. De gemeente Venlo is inderdaad 
voor een grote financiële uitdaging gesteld in het sociaal domein. Daarbij is echter altijd de 
zorgcontinuïteit en veiligheid van onze inwoners het uitgangspunt gebleven. Wij staan 
gezamenlijk met ketenpartners inderdaad voor grote opgaven. Aan deze opgaven werken we 
elke dag met onze regiogemeenten. Maar zeker ook met onze deskundige partners uit het 
werkveld. 

Wij hopen de komende periode met onder andere de heer Soentjes en andere betrokken 
ketenpartners vorm en inhoud te geven aan de gezamenlijke opgave waaronder het verder 
verbeteren van de aanpak huiselijk geweld en kindermishandeling. De leertafel is daarvoor 
het platform dat we hiervoor hebben ingericht en waar alle inbreng een passende plek krijgt. 
Wij hopen en vertrouwen er op dat de genoemde inbreng in de toekomst ook onderdeel 
uitmaakt van de leertafel. 
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